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Vážení přátelé umění,

ze srdce vám děkuji  
za vaši podporu a přízeň.

Vaše Markéta Fassati

Program koncertu 
Markéta Fassati – soprán

Jiří Bárta – violoncello
Jiří Vodička – housle

Komorní orchestr Fassati Ensemble
 

Antonio Vivaldi – Se lento ancora, RV 697, Aria (Allegro)

Antonio Vivaldi – Cessate, omai cessate, RV 684, Aria (Larghetto)

Antonio Vivaldi – Čtvero ročních období  
Zima - Koncert č. 4 f moll, op. 8, RV 297  

(Allegro non molto - Largo - Presto )

Italská píseň Caro Gesù Bambino

William Gomez – Ave Maria

Antonín Dvořák – Klid lesa pro violoncello a smyčcový komorní orchestr, č. 5, op. 68 

Antonín Dvořák – Rondo op. 94 G Dur

Antonín Dvořák – Largo s textem “Veliký Bože náš” ze symfonie č. 9 e moll  
“Z nového světa” (část 2. věty)

•••

Adeste Fideles
Adeste fideles Laeti triumphantes,

Venite, venite in Bethlehem.
Natum videte Regem angelorum.

Venite adoremus, venite adoremus, venite adoremus Dominum.

Jdou zástupy věrných s jásotem a chválou,
my též do Betléma pospíchejme.
Vítejme Pána, Krále andělského,

Ježíši zrozenému, Ježíši zrozenému, Ježíši zrozenému zpívejme.



Markéta Fassati
soprán

Je dcerou známého českého dirigenta, sbormistra a hudebního pedagoga  
prof. Lubomíra Mátla.  

Narodila se v Praze, kde také vystudovala operní zpěv na Akademii múzických umění. 
Markétin neobyčejně rozsáhlý repertoár obsahuje pestrou škálu stylů od baroka  

přes romantismus, písňovou tvorbu až po operní árie. Paralelně s tím se úspěšně věnuje  
i jiným žánrům, jako je filmová hudba i jazz a swing. Markétin příjemný,  

sametový soprán a kouzlo osobnosti je důvodem jejího častého vystupování  
na prestižních společenských akcích v ČR i v zahraničí a její vášní je také moderování.  

Je vyhledávána především pro svůj přirozený projev a širokou slovní zásobu.  
Uvádí umělecká setkání, koncerty, výstavy či kongresy v češtině, angličtině a italštině. 

Pravidelně spolupracuje s předními českými i zahraničními umělci 
a hudebními tělesy a je laureátka několika mezinárodních soutěží.

Markéta Fassati je zakladatelkou projektů Fassati Art Festival a Kostelní slavnosti. 

Fassati Ensemble
komorní orchestr

Fassati Ensemble byl založen v roce 2019 sopranistkou Markétou Fassati jako dvorní 
festivalový orchestr v rámci galavečerů projektu Fassati Art Festival. 

Základ hudebního tělesa tvoří přední hráči renomovaných pražských orchestrů  
(Symfonický orchestr hl. m. Prahy FOK, Orchestr Národního divadla,  

Česká filharmonie, Vivaldi Orchestra Praga).

Fassati Ensemble vystupuje především v komorním složení.
 

Programy koncertů jsou vždy dramaturgicky bohaté a nápadité a v letošním roce  
Fassati Ensemble kromě jiného zahajoval festival Smiřické svátky hudby.

foto Alice Hrubá 

www.marketafassati.com & www.fassatiartfestival.com & www.kostelnislavnosti.cz

www.fassatiensemble.com



Jiří Bárta je přední violoncellista své generace. 
Studoval u Josefa Chuchra a Mirko Škampy v Praze, u Borise Pergamenschikowa  

v Kolíně nad Rýnem a u Eleonore Schoenfeld v Los Angeles.  

V roce 1991 obdržel cenu Europäische Förderpreis für Musik v Dráždanech  
a cenu Rostropovich-Hammerovu v Los Angeles.  

Spolupracuje s předními českými a mezinárodními orchestry  jako jsou  
Česká filharmonie, Slovenská filharmonie, Royal Philhramonic Orchestra London, 

Royal Scottish National Orchestra, Royal Liverpool Philharmonic,  
Berliner Symphoniker  a dirigenty jako Jiří Bělohlávek, Charles Dutoit, Libor Pešek,  

Gennadij Rozhdestvenski, Maxim Šostakovič.
 

Je pravidelně zván na přední festivaly a pódia, mj. do Barcelony, Berlína, Bratislavy,  
Buenos Aires, Edinburghu, Istanbulu, Los Angeles, Mnichova, Newportu, New Yorku, 

Paříže, Prahy, Salzburgu, Tokia, Londýna.  

Jeho nahrávky u firmy Supraphon byly časopisem Harmonie dvakrát vyhodnoceny 
jako nejlepší ve svých kategoriích (Ceny Harmonie 1995, 1999). Zahrnují kritiky ceně-

nou nahrávku všech Bachových violoncellových suit i Šostakovičových koncertů  
s dirigentem Maximem Šostakovičem a Pražskými symfoniky i oba koncerty  

Dvořákovy, A Dur (s klavíristou janem Čechem) a h moll (s Českou filharmonií  
a Jiřím Bělohlávkem). Bártovu disku s Kodályho sólovou sonátou udělil londýnský 

časopis The Grammophone „Editor´s Choice“, do stejného výběru se dostalo  
i Bártovo CD s violoncellovými koncerty Bohuslava Martinů, J.Foerstera a Jana Nováka 

za spolupráce Pražské komorní filharmonie a dirigenta Jakuba Hrůši.  
Jiří Bárta spolupracoval i s Magdalenou Koženou na jejím albu „Songs“ pro Deutsche 

Grammophon oceněném Gramophone Award v r. 2004.  Pro londýnský Hyperion 
natočil Jiří Bárta dvě CD s violoncellovými sonátami Ignaaza Moschelese a Johanna 

Nepomuka Hummela a se sonátami Antona  Rubinsteina  
(oboje s klavíristou Hamish Milnem).

V roce 2018 se Bárta znovu vrátil do studia k natočení Bachových violoncellových suit, 
tentokrát “autenticky” na barokní violoncello pro vydavatelství Animal Music  

(deska měsíce časopisu Harmonie).
V roce 2008 spoluzaložil Mezinárodní festival komorní hudby v Kutné Hoře. Od roku 
2012 hraje na nově postavené violoncello německého mistra Dietmara Rexhausena.

www.jiribarta.cz 

Jiří Bárta
violoncello



Jiří Vodička
housle

Jiří Vodička je houslový virtuos, sólista a komorní hráč.

Už v dětství na sebe upozornil vítězstvími v mnoha soutěžích – v Mezinárodní  
houslové soutěži J. Kociana, Prague Junior Note a Čírenie talentov (Slovensko).  

V roce 2002 získal první cenu na mezinárodní houslové soutěži Beethovenův Hradec  
a v témže roce i cenu pro nejlepšího účastníka houslových kurzů Václava Hudečka.  
V roce 2004 si titul absolutního vítěze odnesl také z prestižní mezinárodní houslové 

soutěže Louise Spohra konané v německém Výmaru. V roce 2008 si přivezl první  
a druhou cenu ze světově proslulé soutěže Young concert Artist, která probíhala  

v Lipsku a v New Yorku. Ve svých 14 letech byl mimořádně přijat na vysokou školu 
(Institut pro umělecká studia v Ostravě) do třídy renomovaného pedagoga, profesora 

Zdeňka Goly. V roce 2007 zde uzavřel studium magisterským titulem.

Pravidelně vystupuje jako sólista s mnoha význačnými českými i zahraničními  
orchestry, například s Českou filharmonií, Pražskou komorní filharmonií,  

Symfonickým orchestrem hlavního města Prahy FOK a Symfonickým orchestrem  
Českého rozhlasu, v zahraničí pak s Qatar Philharmonic Orchestra nebo Neue  
Westfalen Philharmonie. Je dlouholetým sólistou předního čínského orchestru  

Wuhan Philharmonic Orchestra. V roce 2014 natočil pro Supraphon kritikou pozitivně 
přijaté debutové sólové album „Violino Solo“, které obsahuje jedny z nejtěžších  

skladeb pro sólové housle. Mnohé z jeho koncertů byly natočeny Českou televizí,  
Českým rozhlasem nebo německým ARD.

Jako komorní hráč vystupuje s vynikajícími českými pianisty Martinem Kasíkem,  
Ivo Kahánkem, Ivanem Klánským a Miroslavem Sekerou. V roce 2011 jej slavný  

houslista Gidon Kremer pozval, aby společně s mnoha světovými umělci vystoupil  
na jeho festivalu Kammermusikfest v rakouském Lockenhausu. Bývá pravidelně zván 
na významné festivaly, například Pražské jaro, Janáčkův Máj, Grand festival of China  

a Choriner Musiksommer. Od roku 2012 do začátku roku 2018 byl členem  
Smetanova tria, se kterým natočil dvě CD pro Supraphon oceněná prestižní cenou  

BBC a Diapason d´Or. V roce 2020 založil Klavírní Trio České filharmonie,  
s kterým v roce 2021 vyhrál mezinárodní soutěž Vienna International Competition. 

Také s ním nahrál několik videí, které na sociálních sítích dosáhli desetitisíce shlédnutí.
 

Vyučuje na Pražské konzervatoři a Ostravské univerzitě.  

Hraje na italský nástroj Joseph Gagliano 1774.

www.jirivodicka.cz 



Obecní dům – křižovatka dějin
Hledá se „Český dům“

Dvacáté století je na dohled a Rakousko-Uhersko čelí sílícímu tlaku z Prahy, jejíž politické 
vedení se stále častěji staví do role jakési prozatímní české vlády. Češi sice s fábory a výkři-
ky „nazdar“ oslavují Františka Josefa, ale nikdy mu neodpustí, že se nikdy nedal korunovat 
českým králem.

Český živel roste a nabírá na sebevědomí, a to pochopitelně vyvolává kontroverze zejména 
u německé menšiny. Konflikty s národním či rasovým podtextem jsou na denním pořád-
ku. Jedním z míst střetů se stává i centrum českých a zejména pražských Němců na praž-
ských Příkopech. Na místě dnešního Slovanského domu stála budova Kasina – Německé-
ho domu. Zatímco toto kulturní středisko pražského němectví stálo v samém centru Prahy 
na jedné z hlavních tříd, český ekvivalent představovaný Měšťanskou besedou se krčil  
ve Vladislavově ulici. Představitelé tohoto někdejšího významného spolku se rozhodli  
jednat a 10. října roku 1901 zasílají Městské radě hlavního města Pamětní list, kterým  
iniciovali jednání o výstavbě Obecního domu.

Měšťanská beseda, která dala skvělému projektu impuls s vizí zisku nového sídla  
pro svou spolkovou činnost, nakonec ironií osudu už v samotném projektu a následném 
užívání sehrála zcela marginální roli. Praha si při veškerém respektu k bohaté historii  
a významu Měšťanské besedy nemohla dovolit investovat obecní peníze do soukromého  
projektu. Hlavní město proto převzalo otěže projektu a započalo s budováním kulturního  
„svatostánku“ Čechů. 

Maják české státnosti

Praha se rozrůstá a postupně pohlcuje dříve příměstské lokality, jako byly Žižkov,  
Břevnov, Dejvice, Bubeneč, Podolí a mnoho dalších. Stavební boom žene nahoru 
ceny parcel i dalších nemovitostí. Staví se nádherné budovy, které obdivujme dodnes.  
Otevírá se mimo jiné Národní museum na Václavském náměstí a architekt Fanta přesta-
vuje Hlavní nádraží. Praha se doslova před očima mění na moderní evropskou metropoli.  
Co ještě zbývá? Dát Pražanům i všem Čechům jejich společenské a kulturní centrum. Město  
se nakonec rozhodlo pro parcelu bývalého Králova dvora. Skoro by se zdálo, že provoka-
tivně vybralo místo téměř přímo proti Německému domu. Dosavadní areál patřící armádě 
byl včetně kostela Sv. Vojtěcha srovnán se zemí a stavba „Majáku české státnosti“, jak se 
někdy hrdě Obecní dům nazýval, mohla začít.

Obecní dům k nezaplacení

Nebyly bychom ovšem v Čechách, kdyby počáteční nadšení rychle nevystřídaly sváry  
a nepravosti. Roku 1903 proběhla architektonická soutěž, v níž byly odměněny tři návrhy: 
architektů Dryáka, Pospíšila a Balšánka. Největším úskalím pro architekty bylo zadání. 
Měli navrhnout stavbu honosnou a reprezentativní, ale nákladem pokud možno malým. 
Nelze se divit, že za této situace se ani ve druhém kole nepodařilo vybrat vítěze. Městská 
rada se nakonec 14. srpna 1903 usnesla, že zpracováním projektu budou pověřeni archi-
tekti prof. Antonín Balšánek, který uspěl v prvním kole, a Osvald Polívka, původně odmí-
tající se soutěže zúčastnit. Skutečný podíl obou autorů na projektu není zcela zřejmý, ale již 
současníky udivovala vzájemná spolupráce obou. 

Definitivní projekt včetně rozpočtu ve výši tří milionů korun byl po různých průtazích 
schválen 10. 12. 1904. Tato částka nebyla ve své době zrovna malá, ale přesto panovalo 
obecné přesvědčení, kterému dal čas za pravdu, že ani ta nebude stačit. Skutečnost ovšem 
předčila i odhady největších pesimistů. Na výstavbu Obecního domu nakonec padl více 
než dvojnásobek, přes šest milionů korun.

 



Čtení dobových pramenů odhaluje, že tehdejší veřejné zakázky obestírala stejná mrač-
na pochybností a podezření na korupci a protekci, jak je známe i dnes. Zakázky – stej-
ně jako v našich časech – nedostávaly nejlevnější nabídky nejzkušenějších společností,  
ale firmy přátel představitelů města. Nelítostné diskuse a následné pomluvy provázely také 
zadání každé části monumentální výzdoby. K největším střetům docházelo zejména mezi 
představiteli tehdy nejsilnějších a nejvlivnějších výtvarných spolků, Jednoty a Mánesu.  
Z pohledu uměleckého odkazu berme zavděk, že uplatnění nakonec našli vynikající mistři 
z obou táborů. Z malířů je nutno jmenovat alespoň Mikoláše Alše, Václava Jansu, Alfonse  
Muchu, Jakuba Obrovského, Jana Preislera, Josefa Weniga, Karla Špillara, Maxe Švabin-
ského, Josefa Ullmana, Františka Ženíška. Ze sochařů zmiňme například Josefa Mařatku,  
Josefa Václava Myslbeka, Karla Nováka, Ladislava Šalouna, Františka Uprku, Bohumila Kafku  
a Čeňka Vosmíka.

Některé části domu byly zprovozněny již v letech 1909-1911, celý objekt byl slavnostně  
otevřen pro veřejnost 5. ledna 1912. Náklady na budovu byly tak obrovské, že město muse-
lo od začátku většinu budovy pronajímat, což sebou neslo opět řadu spekulací a podezření. 
Dobový tisk se k tomu stavěl typicky česky s notnou dávkou humoru a ironické nadsázky. 
Přes určité obtíže a občasné spory se podařilo udržet Obecní dům v chodu a ziskovém 
provozu i během 1. světové války.

Od Tříkrálové deklarace po Sametovou revoluci

Konec Evropu devastujícího konfliktu se nezadržitelně blíží. Starý kontinent, vyčerpaný  
a zdecimovaný nejstrašnějším válečným konfliktem všech dob, čeká i politické zemětře-
sení. Píše se leden 1918 a velká impéria prožívají poslední dny své existence. V Rusku  
se moci chopili bolševici, v Litevském Terstu probíhají mírová jednání. Poprvé zde zazní-
vají věty o sebeurčení národů – zejména těch ovládaných Rakousko-uherskou monarchií. 
Reakce z Čech na sebe nenechá dlouho čekat. Čeští poslanci Vídeňské říšské rady a zem-
ských sněmů historických zemí Českého království se 6. ledna scházejí v Grégrově sále 
Obecního domu. Odtud vysílají do světa prohlášení, které se do dějin zapíše jako Tříkrálo-
vá deklarace. Poprvé zde oficiálně od národních politických špiček zaznívají jednoznačně 
formulované požadavky na uznání vzniku svrchovaného, plnoprávného, demokratického 
a sociálně spravedlivého československého státu.

O tři měsíce později je Obecní dům svědkem další významné historické události. 13. dub-
na 1918 Alois Jirásek ve Smetanově síni přečetl Přísahu národů. Po jeho podpisu Deklarace 
českých spisovatelů z roku 1917 je to další státotvorný počin jedné z našich nejvýznam-
nějších osobností. Znovu a jasně formuluje požadavky na samostatnost Československa.

Meziválečné období se stalo pro Obecní dům zlatou érou. Nebylo významné události,  
která by se zde nekonala. Každý spolek či organizace si pokládaly za čest mít svá setkání 
právě zde. Plesová sezóna zastínila do té doby nejvyhledávanější prostory ve zbytku Pra-
hy a koncerty předních hudebníků své doby vyprodávaly sály Obecního domu na měsíce 
dopředu. V jediném týdnu se zde vystřídaly akce církevní, turistické, výtvarné, politické, 
sportovní, divadelní, hudební, zemědělské, obchodní… a tak bychom mohli pokračovat 
do nekonečna. Obecní dům bezezbytku plnil, co mu bylo dáno do vínku. Stal se plně mul-
tifunkčním celospolečenským kulturním střediskem národa.



Do centra historických událostí se Obecní dům vrátil v roce 1989. Mezi 26. listopadem 
a 7. prosincem se postupně v Červeném a Orientálním salonku a v Cukrárně Obecního 
domu uskutečnila tři z devíti klíčových jednání mezi delegacemi Občanského fóra vede-
ného Václavem Havlem a delegacemi poslední komunistické vlády v čele s premiérem  
Ladislavem Adamcem. Televizní záběry režimem pronásledovaného disidenta, který  
si podává ruku s nejmocnějšími muži komunistické vlády, obletěly svět. Československo 
znovu získalo svobodu a Obecní dům byl opět kulisou velkého dějinného zlomu.

Palác českých srdcí
Rozhodně nepatřím k lidem, kteří vyznávají jakékoli duchařské praktiky, jsem spíše člo-
věk racionální, i když jistě ne bez emocí. Neříká se mi proto snadno, že Obecní, původně 
Reprezentační dům oficiálně na náměstí Republiky, fakticky na začátku někdejšího korza 
ulicí Na Příkopě, kde se mezi Prašnou bránou a bývalou bránou sv. Havla (poblíž ulice 
Na můstku) kdysi opravdu nacházel příkop jako součást středověkého opevnění, který 
odděloval Staré Město od Nového Města, založeného v roce 1348, disponuje rozumem 
nevysvětlitelným kouzlem.
Možná k němu přispěla bohatá historie místa, kde stával středověký Královský dvůr, síd-
lo šesti českých králů. Komplex, který kromě paláce zahrnoval domy pro dvořany, lázně,  
ale i lvinec nebo zahradu, nechal vybudovat kolem roku 1380 král Václav IV. Po něm zde 
sídlil jeho bratr Zikmund Lucemburský, později Jiří z Poděbrad i Vladislav Jagellonský, 
který sídlo českých králů vrátil ze Starého Města zpět na Pražský hrad.

Nepochybně přispělo období příprav a budování Obecního domu, na jehož začátku stála 
touha zámožných Pražanů českého původu po novém, reprezentativním kulturním a spo-
lečenském centru, vyjádřená Pamětním spisem Měšťanské besedy, jednoho z nejstarších 
občanských spolků metropole, a na konci – kolem roku 1912 – nádherná stavba v du-
chu doznívající secese, s bohatou výzdobou od předních českých umělců své doby v čele  
s Alfonsem Muchou, jehož kompletní práce v Primátorském salónu nechybí snad v žád-
ném světovém bedekru, a s řemeslnými detaily, nad kterými se mi bez nadsázky znovu  
a znovu zrychlí tep srdce, ačkoli kolem nich pravidelně chodím už sedmým rokem. Onou 
doznívající secesí se nenechte zmást, Obecní dům byl ve své době technologicky progre-
sivní, velmi moderní a zároveň rozsáhlou stavbou, větší než pražské Národní divadlo nebo 
Rudolfinum.

Do domu se zcela jistě pevně zapsaly sto let staré události, které si však s Obecním  
domem spojuje málokdo, ačkoli právě ten hrál v roce 1918 zásadní roli: už 6. ledna byla  
v Grégrově sále přijata Tříkrálová deklarace s požadavkem státní samostatnosti, v dubnu 
ve zcela zaplněné Smetanově síni přečetl Alois Jirásek Národní přísahu českých spisova-
telů, zakončenou slibem „Vytrváme, až pozdravíme samostatnost svého národa!“. Opět  
v Grégrově sále byl v červenci založen Národní výbor, zde 28. října 1918 kapitulovala bran-
ná moc habsburské monarchie, z Obecního domu byla vyhlášena Československá repub-
lika a přijat její první zákon O zřízení samostatného státu československého. V prostorách 
Českého pánského klubu není vůbec těžké si představit pětici mužů 28. října: Aloise Ra-
šína, Františka Soukupa, Antonína Švehlu, Jiřího Stříbrného a Vavro Šrobára, jediného 
zástupce Slováků.

Všechny ty historické události prošpikovaly dějiny Obecního domu do podoby vskutku 
pozoruhodné. Přesto si myslím, že největší vliv na ono racionálně nevysvětlitelné kouzlo 
má kumšt, především hudba, která se ze Smetanovy síni téměř denně line celou budovou 
už více než 105 let. A to kouzlo? Vejdete do Obecního domu jakkoli zachmuření, během 
pár minut je špatná nálada pryč, tu dobrou si jako dárek odnášíte s sebou. Nevěříte? Zkus-
te to, uvidíte sami. Obecní dům je palácem českých srdcí, od počátku minulého století  
až po dnešek.

Vlastimil Ježek



PRAHA

VYŠŠÍ BROD

Poštovní muzeum bylo založeno 18. prosince 1918 
jako první muzeum, jež vzniklo v samostatném Čes-
koslovensku. Od roku 1988 sídlí v tzv. Vávrově domě, 
někdejším obydlí pražských mlynářů. Prohlídková 
trasa zahrnuje přízemí s expozicí československých, 
českých i zahraničních známek a 1. patro, kde se ko-
nají krátkodobé výstavy z historie pošty a známkové 
tvorby. Zážitek z návštěvy je umocněn nástěnnými 
malbami z roku 1847 od významného českého malíře 
Josefa Navrátila.

Pobočka muzea se nachází v cisterciáckém klášteře 
ve Vyšším Brodě, který byl založen roku 1259. V roce 
1976 zde byla otevřena expozice dějin pošty v čes-
kých zemích od roku 1526 do současnosti. Expozi-
ce, zahrnující téměř 2000 m2, seznamuje s dějinami 
a vývojem poštovních služeb. K tomu je využito velké 
množství autentických předmětů, včetně poštovních 
stejnokrojů, štítů, schránek, pokladen a telekomuni-
kačních přístrojů, dokumentujících každodenní poš-
tovní provoz. Historii poštovní dopravy představuje 
unikátní sbírka kočárů, saní a poštovních vozů.

Poštovní schránky byly v rakouské monarchii zavedeny 
10. dubna 1817. Zároveň bylo nařízeno, aby u každého 
poštovního úřadu byla od 1. června téhož roku umístěna 
alespoň jedna schránka. Toto opatření bylo výhodné jak 
pro poštovní správu (odpadlo přijímání každého dopisu 
zvlášť), tak i pro zákazníky (nemuseli čekat u přepážky). 
Větší rozšíření schránek ovšem přišlo až se zavedením 
poštovních známek v rakouské monarchii 1. června 1850. 
Tato reforma úhrady poštovného totiž umožnila franko-
vat veškeré obyčejné vnitrozemské dopisy a následně je 
vhazovat do poštovních schránek. Jednoduchý a levný 
způsob vyplácení tuzemské korespondence tak nakonec 
vedl k zevšednění schránek, které se staly běžnou sou-
částí městského i venkovského mobiliáře.

V roce 1899 se v Praze objevily speciální schránky na po-
trubní poštu, které se od ostatních schránek lišily menšími 
rozměry a červeným nátěrem. Červené schránky s mod-
rým pruhem sloužily od roku 1931 jak pro expresní zásilky 
potrubní pošty, tak i pro letecké zásilky. Poštovní schrán-
kou, resp. zvláštním otvorem pro vhoz listovních zásilek, 
byly opatřeny také vozy vlakových a automobilových 
pošt, stejně jako námořní (lodní) pošty. Z hlediska poštov-
ního provozu totiž představovaly speciální druh pojízd-
ných (ambulantních) úřadů, v nichž se zásilky nejen do-
pravovaly, ale i třídily. Až do 60. let 20. stol. využívala pošta, 
přesněji Československé spoje, více druhů schránek, liší-
cích se jak technologicky, tak výrobním materiálem. Tepr-
ve od roku 1967 docházelo k postupnému zavádění jed-

notného typu ve dvou 
velikostech (S I a S II), 
avšak i ten začal být 
v 80. letech 20. stol. na-
hrazován dvěma veli-
kostmi laminátových 
poštovních schránek 
(SL I a SL II), které vídá-
me na ulicích dodnes.

Mezi léty 2014 až 2018 doprovázela českou paměťo-
vou kulturu řada významných výročí moderních dějin. 
Stoletá jubilea vztažená k událostem první světové 
války a zakládajících aktů československého státu byla 
příležitostí k připomínání nejrůznějších státotvorných 
tradic napříč spolky i institucemi.
I poštovní známky vždy sehrávaly v oficiální repre-
zentaci svou nenahraditelnou roli. Již od prvních let 
existence republiky se náměty výročních emisí opako-
vaně vracely k milníkům zakládání moderní státnosti. 
Česká pošta svou známkovou produkcí na tuto tradici 
v uvedeném období navázala pěti velkoryse pojatými 
aršíky, vydanými pod rázným názvem Boj o českou 
státnost.
Ve spolupráci slovenského akademického malíře Jana 
Mageta a dlouholetého grafika a rytce tuzemských 
poštovních cenin Václava Fajta tak vznikl jeden z nej-
výraznějších počinů naší známkové tvorby posledních 
let. Aršíky obsahují vždy dvě poštovní známky a tři ku-
pony, zpravidla pojaté jako kompilace ikonických obra-

zů spojených epochou, v níž se pomyslně lámalo 19. a 20. století.
Poslední z těchto aršíků, vydaný roku 2018, ve svých námětech odkazuje na klasickou historic-
kou tradici, která vnímá poslední válečný rok jako období honosných událostí a v jistém smyslu 
završení českého národního příběhu. 
Pod motivem vlajkoslávy válčících stran jsou nejprve připomenuty chaotické události prová-
zející rozpadání starých evropských impérií, jako byla ruská občanská válka a sibiřská anabáze 
československých legionářů nebo vzpoura námořníků habsburského loďstva v Boce Kotorské.
Aršíku vévodí motivy jezdecké sochy sv. Václava společně s Masarykovou tváří a legionářský-
mi prapory, které upomínají na tehdejší prolínání patriotických symbolů středověké státnosti 
s nově vznikající tradicí moderní republiky.
Ta však měla ambici ustanovit svou vlastní estetiku, jejímiž známými projevy byly například ná-
vrhy secesního malíře Alfonse Muchy pro první československé ceniny, připomenuté na obou 
postranních kuponech. 
První světová válka přivedla na historické jeviště našich dějin zcela nové aktéry. Vedle exilových 
osobností, které v čase vyhlášení Československa působily v zahraničí, jsou součástí aršíku i dob-
ře známé portréty mužů 28. října. Byli to právě oni, kdo v prostorách Grégrova sálu Obecního
domu podepsali mimo jiné i první zákon republiky. V učebnicích jeho úvodní věta často ná-
sleduje za posledním velkým zvoláním habsburských císařů. „Mým národům“ tak o několik 
stránek dále střídá Rašínovo zvolání „Samostatný stát československý vstoupil v život...“

SÉRIE ARŠÍKŮ VĚNOVANÝCH
ČESKÉ STÁTNOSTI
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ADOLF LOOS APARTMENT AND GALLERY
Adolf Loos Apartment and Gallery, založená roku 2009, je nejúspěšnější  česká aukční 
síň a prodejní galerie specializovaná na prodej kvalitních obrazů, plastik a designu vý-
znamných českých a zahraničních umělců.  Od svého vzniku se společnost zabývá také 
vydavatelskou, publikační a výstavní činností. Adolf Loos Apartment and Gallery úzce 
spolupracuje s National Museum of Qatar, Národní galerií v Praze, Moravskou galerií  
v Brně, GVU Ostrava, Leopold Museum a rakouskou Národní galerií Belvedere  
ve Vídni. V roce 2016 ve spolupráci s držitelem autorských práv malíře Františka Kupky 
francouzskou státní společností Adagp Paříž a rakouskou Národní galerií Belvedere   
vydala kompletní oficiální soupis olejomaleb autora.

Od roku 2009 Adolf Loos Apartment and Gallery pořádá aukce uměleckých děl.  
Tyto exkluzivní aukce jsou vždy aukční událostí roku českého uměleckého trhu a byla 
zde dosažena většina českých aukčních rekordů. Stejně tak na těchto aukcích „padlo“  
i několik světových aukčních rekordů. Díky přímým osobním kontaktům ředitele  
společnosti na tuzemské a zahraniční restituenty, sběratele, privátní a státní instituce,  
fondy a muzea dosahuje společnost těchto vynikajících výsledků. Ředitel společnosti  
Vladimír Lekeš je jako jediný český znalec umění zapsán i v prestižním a světově uznávaném 
Guide international des experts et spécialites, vydávaném ve Francii.

Aukční síň poskytuje jako jediná v České republice doživotní záruku pravosti 
nabízených uměleckých děl.

Adolf Loos Apartment and Gallery dále zastupuje majitele nejvýznamnějších uměleckých  
sbírek českých mistrů. Společnost byla například pověřena dědicem továrníka Jindřicha  
Waldese, panem Georgem Waldesem k prodeji nejcennějších rodinných umě-
leckých předmětů, a to jak v tuzemsku, tak i v USA. Společnost rovněž zastupovala  
při prodejích rodinu sběratele prof. Vincence Kramáře, JUDr. Františka Čeřovského,  
prof. Václava Holzknechta, rodinu Emila Filly, Jana Zrzavého, Antonína Pelce atd; dále 
také zastupovala  sběratele z USA, Anglie, Francie např. Hugo Polaka, Bernarda Galateau,  
Guy Flandre, Emila Gilelse a další.

V druhé polovině roku 2021 Adolf Loos Apartment and Gallery otevřela v ikonickém  
tzv. bruselském pavilonu EXPO 58 svoji novou výstavní síň.  Naše nová galerie se nachází 
v Letenských sadech s dech beroucím výhledem na starou a novou Prahu a řeku Vltavu. 
Součástí této exkluzivní budovy je vyhlídková terasa, pod kterou jsou umístěny unikátní 
renesanční Viniční sklepy z poloviny 16. století.

Adolf Loos Apartment and Gallery v Expo58 Art představuje moderní galerijní  
prostředí, kde prezentuje vysoce kvalitní české i mezinárodní umění. Budova Expo 58 
je považováno za jednu z nejkrásnějších staveb světové architektury druhé poloviny 
20. století, která se stala symbolem mezinárodního úspěchu československého umění  
a architektury. Objekt zapsaný na Listinu světového kulturního dědictví UNESCO, který 
obdržel na Světové výstavě Expo 58 v Bruselu hlavní cenu (Zlatou hvězdu) a dalších 
třináct ocenění je tak  znovu otevřen veřejnosti jako centrum výstavnictví a obchodu  
s vysoce kvalitním uměním a designem.

Vladimíra Lekeše, ředitele společnosti Adolf Loos Apartment and Gallery, spojuje  
se sopranistkou Markétou Fassati nejen láska k výtvarnému umění. Vladimír stejně jako 
Markéta měli štěstí a celé dětství vyrůstali obklopeni výtvarným uměním.

Adolf Loos Apartment and Gallery je poctěna, že může být součástí tak výjimečné 
události jakou je Fassati Art Festival a společně tak sdílet zážitky z výtvarného, hudeb-
ního i kulinářského umění.
 

www.aloos.cz



Termín příští aukce: 4. prosince 2022 od 14 hodin
Výstavní síň Expo 58 ART, Letenské sady 1500/80, Praha 7

Sběratelsky ceněný olej Mirage (Přelud) z pařížského období Toyen zůstával dlouho  
v soukromé sbírce a dosud unikal větší pozornosti veřejnosti. Vysoce atraktivní obraz  
pochází z roku 1967 a jedná se o jeden z vůbec nejdůležitějších olejů Toyen z jejího 
poválečného období. Obrazu bylo dáno stěžejní místo během nedávné výstavy Toyen  
v Paříži, v Musée d´Art Moderne de Paris. Dílo je rovněž zachyceno v novém dokumen-
tárním filmu „Toyen - baronka surrealismu“. Tento olej je skvělou ukázkou jejího pozdního 
enigmatického stylu, ve kterém ke svému vyvrcholení dospěl jeden z autorčiných nosných 
motivů, týkající se pojetí stínu, procházející průběžně celou její tvorbou. Obraz byl původ-
ně součástí sbírky malířky Toyen. Jedná se o první aukční prodej tohoto díla. Vyvolávací 
cena obrazu je stanovena na motivačních 12.000.000 Kč.

Dalším stěžejním dílem aukce bude mistrovský impresionistický olej jedné z nejvýznam-
nějších rakouských malířek Marie Egner Jasné jarní ráno, z roku 1894 . Obraz jde do aukce 
s vyvolávací cenou 4.600.000 Kč. Dílo Marie Egner těchto galerijních kvalit se na světovém 
aukčním trhu ještě nikdy nedražilo.

V aukci se objeví vzácný, publikovaný a vystavovaný olej Otakara Kubína (Coubine)  
Výhled do zahrady z umělcova ateliéru „Bouda“,  z roku 1906, tedy z jeho vysoce sběra-
telsky ceněného období. Vyvolávací cena díla, které pochází z restituce Národní galerie  
v Praze, byla stanovena na 4.000.000 Kč.

Z restituce Národní galerie v Praze pochází rovněž olej významného francouzské ma-
líře Maurice Utrilla Château de Chastellux, z roku 1932, u kterého je  vyvolávací cena  
ve výši 1.600.000 Kč a velkoformátový, vzácně se na trhu s uměním vyskytující olej  
Hanuše Schwaigera Loupežníci s vyvolávací cenou 900.000 Kč, který  pochází ze slavné 
sbírky předválečného majitele továrny Waldes (Kooh-i-noor) a mecenáše umění Jindři-
cha Waldese.

K „highlightům“ aukce budou patřit oleje ze třicátých let 20. století Václava Špály  
Kytice a Františka Foltýna Abstraktní kompozice. V aukci se rovněž objeví nádherná Zima  
v podání Josefa Lady.  

Nabídka aukce představí osmnáct obrazů (malířů Františka Tkadlíka, Josefa Nawratila, 
Bedřicha Hawranka, Antonína Chittussiho, Františka Ženíška, Maxe Švabinského), 
které pocházejí z proslulé sbírky Cyrila a Bohuslava Duškových. Jejich sbírka obrazů byla  
v minulosti označována za nejkrásnější soukromou obrazárnu českých malířů 19. a počát-
ku 20. století. Bratry Cyrila a Bohuslava Duška pojila láska k umění a sběratelství. Řadili 
se mezi největší podporovatele české kultury 20. století a aktivně se podíleli na vzniku 
Československa.

Pozornost sběratelů a investorů nepochybně přitáhnou i dvě práce na papíře proslulého 
španělského malíře Joana Miró.

Netradiční položku aukce představuje vzácná kniha básní Jindřicha Heislera s ilustrace-
mi Toyen a Jindřicha Štyrského Jen poštolky chčí klidně na desatero, z roku 1939, která 
byla vydána pouze ve čtyřiceti výtiscích. Na frontispisu knihy je vlastnoruční věnování 
od Toyen  významné švýcarsko - německé výtvarnici, sochařce, básnířce, modelce, „první 
dámě   světového surrealistického hnutí“ Meret Elisabeth Oppenheim (1913-1985), která 
byla hlavní ženskou osobností surrealistického hnutí a patří k ženám, které zásadně ovliv-
nily vývoj moderního umění. (věnování: „á Meret avec mon amitié Toyen 27/III. 1956“)

Současné umění bude v aukci zastoupeno špičkovými díly Káji Saudka, Jiřího Sopka, 
Magdaleny Jetelové, Stanislava Kolíbala, Vladimíra Kopeckého, Jana Švankmajera, 
Ludvíka Fellera, Michaela Rittsteina, Krištofa Kintery a mnoha dalších.  

Součástí aukce je i charitativní aukce obrazů ve prospěch Nadačního fondu AutTalk 
Kateřiny Sokolové, Nadačního fondu Filipa Venclíka a domova sociální péče Hagibor. 

Všechna umělecká díla byla prověřena nejvýznamnějšími českými experty a zahraničními 
odborníky. 

Aukční síň poskytuje jako jediná v České republice doživotní záruku pravosti 
nabízených uměleckých děl. 

Předaukční výstava uměleckých předmětů:
Výstavní síň Expo 58 ART, 5. listopadu – 3.  prosince 2022 od 10 do 18 hodin

4. prosince 2022 od 10 do 13,30 hodin 

e-mail: loos@aloos.cz

Kompletní aukční katalog najdete na 
www.aloos.cz
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Správné a konzistentní informace
v 98 % internetových platforem přináší 

dominanci v lokálním SEO.

84 % zákazníků začíná svůj 
nákup online

– s využitím aplikace MEXT vás 
najdou jako první. Tím se 

zvyšuje návštěvnost vašich 
poboček a tím i vaše výnosy. 

NAVŠTÍVIT

Je jedno, kolik máte poboček. Informace o nich můžete 
jednoduše, rychle a online řídit a aktualizovat z jednoho 
místa. 

VYUŽITÍM APLIKACE MEXT 
DOSÁHNETE NEJEN ÚSPORY 

ČASU A ZDROJŮ, ALE HLAVNĚ
VĚTŠÍCH VÝNOSŮ

Mnoho firem přeplácí neefektivní řešení 
komunikace se zákazníky, řízení 
poboček a správy recenzí!

NECHTE INFORMACE 
PRACOVAT ZA VÁS 
24/7!

POUŽÍVÁTE EFEKTIVNÍ ŘÍZENÍ 
KOMUNIKACE VAŠÍ ZNAČKY? 

Aplikace MEXT umožňuje správu 
údajů z jednoho místa na 30 
nejdůležitějších místech internetu! 

Úspora času 
a zdrojů

Větší výnosy

+420 210 320 786  | info@mediatel.cz  | www.mediatel.cz Platformu MEXT provozuje společnost Mediatel CZ, s.r.o.
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EKOLOGICKÉ 
POLYMEROVÉ 
PRAŽCE

PRYŽOVÉ 
ŽELEZNIČNÍ 
PŘEJEZDY

PRYŽOVÉ 
PROTIUHLÍKOVÉ 
CLONY

žádná únava materiálu
- odolné vůči tlakovým 

vlnám

plnohodnotné snížení hluku
- i na dvoukolejných tratích

volný výhled
- kopírují průjezdný 

profil

Pryžové protihlukové clony STRAILastic

Nízké protihlukové clony slouží jako hlavní nebo doplňkové opatření ke snížení celkové úrovně hluku ze 
železniční dopravy. Pryžové protihlukové clony STRAILastic spojují příjemný VZHLED,  vysokou ÚČINNOST, 
prověřenou TRVANLIVOST a plnou CIRKULÁRNOST. 

VZHLED
Snižování hluku na úkor prostředí, zakrývání výhledu a rozdělování krajiny vysokými konstrukcemi ustupuje 
pod tlakem veřejnosti modernějším řešením. Na rozdíl od ostatních, protihlukové clony STRAILastic nezajišťují 
požadovanou účinnost výškou, ale kombinací použitých materiálů, tvaru a umístění. Nejvyšší clona STRAILastic 
má pouhých 1250 mm, je instalovaná velmi blízko průjezdného profilu a může být navíc v závislosti na místních 
podmínkách na vnější straně opatřena antigrafitty úpravou nebo doplněna dekorativním povrchem pro optické 
začlenění do okolí. 

ÚČINNOST
Kombinací akustických vlastností nosné pryžové části a speciálního 
akustického povrchu na vnitřní straně clony STRAIlastic 
bylo dosaženo velmi vysoké a testy 
ověřené účinnosti ve všech 
frekvencích. 

řešení kritických míst
- přizpůsobivý systém

krátke výluky
- rychlá a snadná montáž

nerozbitné
- pryž vyztužená vlákny

odolné vůči UV a ozónu
- povrch z kvalitní EPDM 

pryže

snadné schválení
- montáž bez základů

TRVANLIVOST
Clonu STRAILastic tvoří uvnitř vulkanizovaná

pryžová směs z drti z pneumatik  a na povrchu vysoce kvalitní pryž 
Díky tomu skvěle odolává všem povětrnostním  podmínkám a nehlučně přijímá 

vibrace a ohyby vznikající vlivem tlakových a sacích sil. Velkou výhodou je také jednoduchost 
a rychlost montáže, a v případě změny podmínek i možnost demontáže a umístění v jiném úseku.

 
CIRKULÁRNOST

Výroba pryžových protihlukových clon STRAILastic je uzavřeným technologickým cyklem, ve kterém výrobce 
zpracuje nejen veškerý svůj vlastní výrobní odpad, ale i všechny vyřazené clony. Na výrobu jedné pryžové clony 

STRAILastic je použita pryžová drť z více jak 60 ojetých pneumatik.
 

Pryžová protihluková clona zajišťuje výrazně tišší, estetičtější  a ekologičtější spojení železniční dopravní cesty 
s okolním prostředím.
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Naše rodina je tu pro vás

Tradiční rodinný časopis Naše rodina byl založen na protest proti okupaci našeho území 
vojsky Varšavské smlouvy v roce 1968. Od svého založení časopis pevně stojí na hodnotách 
nezávislosti, etiky a víry a klade si za cíl nepodlehnout trendu bulvárního zpravodajství  
či propírání společenských a politických skandálů. Časopis už milovaly naše maminky  
a babičky a svou popularitu si udržel dodnes. Na stránkách Naší rodiny si nikdy nepřečtete 
nic o malicherných aférách ani vás tam nešokují žádné bulvární klepy. Zároveň měsíčník 
nabízí také křesťanský pohled na svět.
Čtenáři na osmašedesáti stranách pravidelně nacházejí pestrou paletu témat a rubrik 
pro celou rodinu včetně stránek pro děti. V každém vydání se můžete těšit na rozhovor  
s inspirativní osobností z oblasti kultury nebo vědy. Dočtete se o prima tipech na výlet,  
o znamenitých receptech do vaší kuchyně, pěstitelé a zahradníci jistě ocení rady  
odborníků a milovníky literatury nepochybně zaujmou ukázky z nových knížek.  
Nechybí ani  pohled do historie, retro okénko, tajemno, zdravý životní styl, psychologická  
a starožitnická poradna, hobby Naší rodiny, oblíbené křížovky o ceny a kvíz. Stránky  
pro děti, kde mohou naši nejmenší čtenáři vyhrát zajímavé knížky nebo úžasné hrač-
ky, mají pro všechny malé šikuly přichystané pohádky, nejrůznější hlavolamy, hádanky  
a doplňovačky. 
Naše rodina dokáže oslovit typickou českou rodinu, která vyznává určité hodnoty a chce 
se kromě pobavení také něco dozvědět. Zůstává i nadále solidním rodinným časopisem, 
určeným čtenářům, kteří se nehoní za plytkými tématy a uměle vytvořenými senzacemi, 
ale jde jim o mnohem víc. Navíc v žádném jiném společenském magazínu určitě nenajdete 
pravidelně publikované články ze světa víry a duchovních témat. 
Vydavatel měsíčníku Naše rodina vychází z předpokladu, že typická rodina zahrnuje  
alespoň tři generace a každá z nich by si měla v časopisu najít to své – od prarodičů až po 
vnoučátka. Měsíčník Naše rodina je zkrátka přátelské a pozitivní čtení pro celou rodinu. 

www.aloos.cz

Naše rodina může být každý měsíc vaším věrným a seriózním společníkem. 

Oblíbený časopis propůjčil své logo a název také nové knižní edici. Nová edice Naše rodina 
se tak objevuje na některých románech, beletrii a dětských knížkách. 

www.nase-rodina.eu

 



Nezávislý finanční a investiční poradce, člen nemovitostního fondu,  
člen Hospodářské komory Prahy 1.

V současné době celý svět řeší válečnou apokalypsu na Ukrajině a hned jako další  
problém rostoucí ceny surovin, paliv, energií a potravin a s tím související inflaci  

a chudobu i středních příjmových skupin.  
Většina světových ekonomů tuto ekonomickou krizi očekávala, avšak málokdo  
předpokládal, že bude kombinovaná s válečným konfliktem a navíc v Evropě.  

Tato celosvětová krize, kterou před dvěma lety odstartoval COVID se postupně stala 
krizí energetickou, surovinovou a nyní i potravinovou, což v kombinaci s poklesem 

skoro všech ekonomik a inflací, se kterou v této výši málokdo počítal, znamená,  
že jsme ve stádiu stagflace. 

Asi se shodneme, že peníze v bankách s úrokem z vkladů 2–3 % při inflaci okolo 18 %  
v tuto chvíli pouze prodělávají. 

Další formou jsou ostatní finanční produkty jako akciové fondy, dluhopisy, korporátní 
dluhopisy a jiná papírová aktiva. Většina z nás tato aktiva vlastní, ale vůbec se nestará  
o to, jak pracují v čase, a důvěřují svým bankám a bankéřům, že je pečlivě zhodnocují. 

Toto platilo dříve, před pěti či deseti lety. Nyní se situace mění a s rostoucí krizí  
se zvyšuje riziko, že tato papírová aktiva se mohou výrazně znehodnotit. Je důležité 

také zmínit, že tyto produkty nejsou ze zákona nijak pojištěny.  
A to je značný problém, protože to si většina z nás neuvědomuje či nepamatuje.

Tady bych se rád zmínil a z komodit vyzdvihl drahé kovy – zlato a stříbro – ve fyzické 
podobě slitků či mincí. Myslím, že se nenajde nikdo, kdo by tyto kovy neměl rád.  

I já k nim patřím. Pokládám zlato a stříbro za jediné pravé peníze, které nelze  
neomezeně tisknout a multiplikovat, jak to vidíme u centrálních bank celého světa,  

což je hlavním zdrojem současné inflace. Zlato a stříbro jsou tisíce let prověřená  
komodity, které vždy znamenaly jistotu a uchování hodnoty peněz a majetku.

Možná by bylo dobré více věřit svému rozumu, více znát, co drahé a vzácné kovy 
zejména v krizi přinášejí svým majitelům, a méně se spoléhat na banky a bankovní 

poradce a bezmezně jim věřit.

A moje doporučení je: „I v krizi mohou vaše peníze a úspory bezpečně vydělávat 
vám a ne jiným a s vaším velkým rizikem.“

Tel.: +420 602 290 900
bergmannviktor@seznam.cz



FCC Česká republika

Skupina firem FCC je známá ve středoevropském 
regionu jako lídr v oblasti nakládání s odpady  
a poskytování komunálních služeb. 

Přednosti společnosti spočívají v komplexním 
přístupu k řešení systémů nakládání s odpady,  
zajišťování komunálních služeb, sanací starých 
ekologických zátěží, ve vlastním vývoji a aplikaci  
nejmodernějších technologií a rozvoji dalších  
činností. 

Skupinu firem FCC v České republice představuje  
celkem 19 subjektů, které zaměstnávají více než  
2000 lidí. Skupina FCC v současnosti kromě České  
republiky působí též v Rakousku, na Slovensku,  
v Polsku, Maďarsku, Rumunsku nebo Srbsku. 



Mgr. Sylvie Elizabeth Cerhová

ARABELLA
HEALTH - FASHION - BEAUTY

1. HOLISTIC ANTI AGE INSTITUT

Zakladatelka Arabella fashion, Arabella beauty FEMME FATALE, Arabella health, 
Holistic Anti-age institute, Body servis, projektu Renesance ženství, Akademie krásy  

a životního stylu, Be sexy over 50+. 

Vizionářka, kosmetoložka, bioheckerka, dietoložka, pedagožka,  
zkrátka odbornice na zdravý životní styl.

Ambasadorka projektu pro začínající podnikatelky. 

Autorka Anti-age programů v oblasti kosmetologické alchymie, zdraví a módy. 

„Naše tělo je nejdůležitější přepravní prostředek na planetě Zemi, a je potřeba
o něj smysluplně pečovat. Nejdůležitější investicí v životě je právě investice do sebe 

(nejlépe prevence), aby člověk i v pozdějším věku byl schopen  
užívat si plnohodnotného života. S námi se stanete lepší verzí sebe sama.“ 

Mgr. Albert Kubišta
ředitel

HEALTH
FASHION
BEAUTY

1. HOLISTIC ANTI AGE INSTITUT
ARABELLA
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Antikvita – obchod zbožím starožitným
Člověk by se měl obklopovat přáteli, kamarády, dobrými známými. Mezi ty mé patří  
i Markéta Fassati. Chodívala na návštěvy ke známým v Dejvicích do domu, ve kterém  
je už 33 let náš obchod ANTIKVITA, přišla tedy i k nám, od té doby se na sebe usmíváme.

Vzpomínám na doby svých studií, kdy jsem i já zavítal do obchodu se starožitnostmi  
v centru. Byl jsem nezvaným hostem, dávali mi tentkrát najevo, že bez peněz tam nepatřím.  
Říkal jsem si, kdybych měl svůj obchod, chtěl bych, aby v něm mohl nakoupit každý.  
Pro kluky angličáky, pro dámy briliantový šperk, ale třeba i obyčejnou brož. Známé  
„od špendlíku po lokomotivu“ je u nás naplněno. Nemusíte se tedy bát vstoupit do mi-
nulosti. Rádi Vám zprostředkujeme setkání se všemi těmi hrnečky, skleničkami, soškami, 
obrazy, šavlemi, stříbrnými pudřenkami, hodinkami...vždyť v našem obchodě najdete více 
než 10.000 různých věcí z dob minulých. 

Jsou to předměty s historií, příběhem. Ve většině případů zastupujeme původní majitele, 
obyvatele přilehlého okolí, místa s bohatou historií prestižní pražské čtvrtě. A tak není 
nouze o zajímavé atefakty ze všech oblastí. Naší specializací jsou však šperky, především 
ty s brilianty. Aby naše nabídka byla co nejširší, doplňujeme ji i šperky soudobými,  
kde vzhledem k přímému kontaktu s výrobci nabízíme nejpříznivější ceny. Výběr je 
nezvykle velký, vždy je k vidění několik set kusů briliantových prstenů, náušnic, náramků, 
přívěsků. Pravost i kvalita je zaručena certifikátem. Dokážeme vyrobit na zakázku jednot-
livé kusy i malé série.

Možná náš obchod také znáte, ačkoli ulice 
Na Hutích je svým názvem v Dejvicích 
a Bubenči neobvyklá. Od Vítězného  
náměstí jen pár kroků. Obchod patří 
mezi pár stálic Prahy 6, jsme na stejném 
místě už 33 let. Stejný majitel, personál 
více než 20 let také neměnný. Tradice 
nás zavazuje. Měla by to být jistota pro 
všechny. Jsme rádi, když si u nás zákaz-
níci mohou o věcech popovídat, vzít si je 
do ruky, prohlédnout, vyzkoušet. Jsme 
připraveni také vše nezávazně posoudit. 
Samozřejmě něco z naší nabídky najdete 
i na našem instagramu, ale dáváme před-
nost hodnotám kamenného obchodu.
 
No a Obecní dům? Ani zde nejsem  
poprvé. Kdysi za studií jsem začínal  
v podzemí, na starosti jsem měl myčku 
nádobí. Příšerná práce. A tak mnohem 
raději nyní ve vyšších patrech mohu pre-
zentovat náš obchod. A na pořád se zde 
ocitl i obraz Alfonse Muchy, jehož prodej 
jsme zprostředkovali...

Ing. Antonín Popelák
www.antikvita.cz 



Rozárie Kautmanová (*2008)  
je vyhledávanou mladou malířkou pro své originální umění na plátně i v módě.  

Její umělecká díla obohacují šatník i interiér osobitých  
a úspěšných lidí po celém světě.  

www.egobyroza.com

Tato mladá umělkyně s valašskými kořeny, žijící v Praze se aktivně věnuje malování  
od svých pěti let. Její styl lze nazvat impresionismem, realismem, jindy i kubismem  
s osobitým dětským způsobem pojetí, vyjadřujícím emoce a nálady. Obrazy maluje  

uhlem, dále temperovými a akrylovými barvami pomocí štětců, prstů, párátek  
a hadříků. Výtvarný talent zdědila po svém dědečkovi, malíři Václavu Jaroňovi  

(1920 - 2005). Ten ve svých obrazech a obrázcích zaznamenával milované mizející 
Valašsko, a zároveň praneteří akademického sochaře Václava Kautmana (1920 - 1981), 

výjimečné osobnosti slovenského výtvarného umění. Rozárie již představila svá díla  
na samostatných vernisážích několikrát v Praze, Dubaji a Římě a její obrazy jsou  

součástí nejrůznějších charitativních akcí. Na základě její tvorby vznikla myšlenka  
navrhnout kolekci Ego by Roza se zaměřením na výrobu pánských a dámských  

módních doplňků a šatů těch nejkvalitnějších látek  ”Made in Italy”  
s potiskem jejích originál obrazů.  

Spojením originality a nekonvenčního nápadu tak začala spolupráce  
s věhlasnou italskou  textilní společností Larioseta. Ta se řadí mezi přední výrobce textilií, 

která svými  tradicemi, kritériemi a invencemi spolupracuje s největšími světovými  
módními domy jako jsou Louis Vuitton, Gucci, Dior, Hermés, Moschino či Sonia Rykiel. 

Ego by Roza je odrazem autorčina světa, zachycený na nejluxusnější látky.  
Její vyjímečnost spočívá v jejím útlém věku, invencích a světovém pojetí přenášení 

její originální malby speciální digitální technologií na hedvábí, kašmír a jiné v podobě 
módních doplňků a šatů různých velikostí a stylu. Je schopna vložit do díla jakýkoliv 

text dle přání, osobní věnování či monogram. Umí zachytit osobnost zákazníka. Nabízí 
kolekce všech zobrazených designů, výrobu limitovaných  dámských i pánských edicí, 

šití na míru i dárkové vouchery.  Rozárie si pečlivě vybírá příběhy, plátna, látky  
i pracovní nabídky. A proto navázala spolupráci s The ISY Project LA, Nelson Mandela 
Anniversary, Porsche Stuttgart, Volkswagen Group, Fairmont The Palm Dubai a další.

„Každý detail její tvorby je jako šperk, který žena velmi ocení.“  
říká operní pěvkyně Markéta Fassati. 

„Tvorba Rozárie oslovila ženy napříč kontinenty. Její návrhy jsou fascinující  
a podtrhují osobnost člověka.“ říká Ndileka Mandela, vnučka Nelsona Mandely.



www.frujo.cz

Společnost FRUJO byla založena v roce 1990 rodinou Polaků, otcem a synem. 

Hlavní záměr bylo v Čechách vyrábět kvalitní ovocné složky do jogurtů, které v té době 
byly spíše bezbarvé. V Tvrdonicích vznikla moderní výroba ingrediencí do mléčných 

výrobků na světové úrovni ze všech možných dostupných surovin. Následně se přidala 
výroba čokoládových či karamelových náplní. Dnes je FRUJO součástí holdingu  

Polak International, který je vlastněn již třetí generací rodiny Polaků.

V průběhu let se FRUJO angažovalo i v dalších oblastech potravinářského sektoru,  
a tak dnes vyrábíme slané zeleninové komponenty pro tatarské omáčky, pomazánková 

másla, pasty do nanuků a zmrzlin, koncentráty a ochucovací přírodní emulze do různých 
nápojů a sirupů. Velkým segmentem naší výroby jsou termostabilní náplně pro pekařské 
či cukrářské výrobky, a to jak pro malé pekárny, tak pro pekárny průmyslové. Přes 10 % 

naší produkce je v BIO kvalitě a to vše dle nejmodernějších potravinářských trendů  
bez umělých složek jako nepřírodní barviva, umělá aromata či konzervanty.  

FRUJO si zakládá na tom, že jeho výrobky jsou co nejblíže přírodě.  

Pod naší obchodní značkou TOJE vyrábíme vlastní řadu kopečkové zmrzliny s velkou 
škálu ovocných a mléčných příchutí, sirupy Fruit in the Bottle 

(www.fruit-in-the-bottle.cz) s  obsahem ovoce nad 60 %.  
Minulý rok jsme uvedli na trh 7 úžasných grilovacích omáček WANTED  

(www.wantedsauce.cz) stejně jako nový veganský práškový burger,  
který hned při první veřejné prezentaci zaregistroval veliký úspěch.  

Nově také vyrábíme i nápoj After hangover water – funkční nápoj vyvinutý speciálně  
pro „těžká rána“.

FRUJO, a.s. je mezinárodně působící společnost, která je činná celoevropsky,  
vlastní příslušné certifikace a kromě obchodu v ČR a SK vyváží do dalších  

více než 20 zemí. Naprostou samozřejmostí pro nás je hledat ve výrobě cesty,  
které jsou k životnímu prostředí šetrné, např. 20 % naší spotřeby energie pochází  

již léta ze solárních zdrojů. 

Hledáte-li sotisfikovaného partnera pro vývoj vašeho potravinářského produktu,  
ať již v tekutém či práškového stavu,  

firma FRUJO a.s. je tou správnou adresou (www.frujo.cz).



www.hkpraha1.cz

Hospodářská komora je jediným zákonem zřízeným subjektem v České republice,  
který sdružuje živnostníky a firmy. Naším posláním je hájit zájmy členů s cílem  

usnadňovat jejich podnikání a bránit jejich podnikatelské zájmy.  
Organizujeme vzdělávací akce s cílem zlepšit orientaci členů v podmínkách  

pro podnikání a zvyšovat jejich kvalifikaci. 

V tomto roce jsme opět navázali na pravidelné setkání členů.  
Akce, které pořádáme mají charakter edukativní, společenský a samozřejmě  

networkingový. Cílem je stále propojovat členy, tak aby mohli navzájem propojit svůj 
business a být si navzájem užiteční. 

Pravidelným setkáním členů dáváme příležitost podnikatelům,  
aby představili zajímavé téma, kterým jsou právě ony odborníci a seznámili  

další členy s novinkami v konkrétním oboru. 

Taktéž pořádáme pravidelné Business snídaně, kde i zároveň v současné době podporuje 
své členy v gastro podnicích. Na snídaně v tomto roce zveme převážně zástupce státní 

správy a samosprávy, aby se podnikatelé doslechli co od konkrétní instituce může čekat 
za pomoc či podporu. 

Ředitelka kanceláře představenstva se svou kolegyní v roce 2019 založila Lady Club 
jako spíše neformální platformu, která je určena ženám podnikatelkách, manažerkám 
členských firem nebo ženám, které začínají podnikat. Podporujeme: úspěch, znalost, 

spolupráci, profesionalitu, nápady. Lady Club přináší ženám motivaci, setkání na různých 
místech, rozšíření obzorů a rozhodně i nové obchodní kontakty. 

Mgr. Eva Primus Kovandová, MBA
ředitelka kanceláře představenstva



Založeno 2006 

Jedinečná platforma pro sdílení nejlepší praxe, diskusi,  
ale také pro neformální setkávání.

Klub finančních ředitelů funguje už 16 rokem a jeho cíle jsou stále 
stejné – vytvářen a sdílet tu nejlepší praxi v oblasti strategie a řízení, 

reagovat na rychle se měnící prostředí, nové trendy napříč odvětvími, 
ale také na různé výkyvy ekonomiky, což je právě teď aktuální.

Pro sdílení nejlepší praxe Klub organizuje každým rokem více než dvanáct akcí for-
mou diskusních setkání na aktuální témata, kde jsou našimi hosty úspěšní manažeři, 
generální a finanční ředitelé, zástupci politické reprezentace, prezidenti, premiéři, 
ministři, ale také lékaři, zástupci kultury či církve.

Mezi naše vlajkové lodi řadíme Výroční konferenci Excellence in Finance, vyhlášení  
nejlepšího finančního ředitele roku a projektu roku, nově také IT projekt roku  
ve spolupráci s CACIO. 

Protože jsme si vědomi potřeby vyvážení obchodního, společenského a sportovního života 
organizujeme také zážitkový Prezidentský golfový turnaj, ze kterého se neodchází, noční 
golfový turnaj a sportovní manažerské hry za účasti významných sportovců České  
republiky. Sportovní manažerské hry jsou díky Nadaci skupiny ČEZ také charitativní akcí  
a výtěžek je každoročně věnován ve prospěch Švejcarova nadačnímu fondu dětem – Karlov.

K nezapomenutelným zážitkům řadíme tradiční vánoční setkání, které pořádáme  
ve spolupráci se společností innogy Česká republika a bývá spojené s uměním a kulturou  
a výrobou tradičních perličkových vánočních ozdob od společnosti Rautis z Poniklé  
zapsaných na Reprezentativní seznam nehmotného kulturního dědictví lidstva UNESCO.

Strategie, směřování a dohled nad aktivitami Klubu zajišťuje Rada Klubu, která má 9 členů. 
Dean Brabec, prezident Klubu, jednatel společnosti CFO Services s. r. o., Martin Novák, 
místopředseda představenstva, zástupce pro provoz a ředitel divize finance, ČEZ, a. s.,  
viceprezident Klubu, Aleš Barabas, člen představenstva, Bohemia Properties, a.s., 
viceprezident Klubu, Tomáš Kouřil, místopředseda představenstva a finanční ředitel, 
O2 Czech Republic a. s., Pavel Elis, Předseda představenstva a generální ředitel, Pražská 
energetika a. s., Lucie Urválková, místopředsedkyně představenstva a finanční ředitelka, 

UNIQA pojišťovna a. s, Patrik Choleva, CFO Skanska Central Europe a Executive Vice 
President, Renata Telínová, předsedkyně představenstva a generální ředitelka scanservi-
ce a. s. a Bořivoj Pražák, Odborný asistent, Vysoká škola CEVRO INSTITUT.

Klub finančních ředitelů má více než 120 členů. Členové Klubu jsou s různých průmyslo-
vých odvětví, finančních institucí, státních podniků a institucí. V Klubu jsou zastoupeni 
generální a finanční ředitelé, manažeři z oblasti financí, vysokoškolští pedagogové  
a zástupci poradenských a technologických firem.
Staňte se i Vy členy Klubu finančních ředitelů.

Platinové: umožňuje vstup dvou zástupců společnosti na každou akci Klubu, členství  
je vedeno na jednu osobu, nicméně platinové členství umožňuje vstup dvou osob  
bez ohledu na to, kdo je přihlášen, cena tohoto členství je 34 tis. CZK, dvě platinová 
členství 63 tis. CZK.

Zlaté: umožňuje vstup jednoho zástupce společnosti na každou akci Klubu, členství  
je vedeno na konkrétní osobu, cena tohoto členství je 18 tis. CZK, dvě zlatá členství  
32 tis. CZK.

Rádi bychom také poděkovali našim parterům Klubu, kterými jsou společnosti SAP ČR, 
Mercedes-Benz PRAHA s.r.o., skupina ČEZ, LeasePlan Česká republika, s.r.o.,  
Fassati Art Festival, Dobrá nálada, a. s. a řada dalších.

Provoz Klubu zajišťuje společnost CFO Services s. r. o., která nabízí také poradenství  
v oblasti strategie a řízení, nových technologií a inovací, regulaci, transformaci a 
vytváření nových obchodních příležitostí formou propojování zákazníků a odvětví. 
CFO Services je autorem projektu Strategic Partnership a Open Consulting se zapoje-
ním ex-CXO. Společnost také nabízí vyhledávání seniorních expertů a talentů.

„Tvoříme a sdílíme nejlepší praxi v oblasti strategie a finančního řízení.“ 

      

      Dean Brabec
      Prezident
      Klub finančních ředitelů
      Karlínské nám. 6
      18600 Praha 8
      M: +420 602 656 381
      dean.brabec@cfoclub.cz
      www.cfoclub.cz



Hotel Hoffmeister & Spa
Perla pražského podhradí

Hotel Hoffmeister je se svou ideální polohou na Malé Straně skvělým výchozím bodem 
pro objevování krás Prahy, konání firemních i společenských akcí, ale také místem  

s bohatou kulinářskou tradicí a vyhlášenými soukromými lázněmi.

Hotel disponuje celkem 45 pokoji různých kategorií. Pro náročnou klientelu navíc  
nabízí 3 luxusní apartmá s vlastní vířivkou a hydromasážním systémem.

Hoffmeister restaurant navazuje na bohatou kulinářskou tradici hotelu Hoffmeister  
a svou gourmet nabídkou moderní zážitkové kuchyně láká individuální i skupinovou  

klientelu. Hotel Hoffmeister je se svými prostory a propracovanou nabídkou  
vyhledávaným místem pro svatby, firemní i soukromé akce.

Chloubou hotelu je letní terasa, která nabízí skutečnou oázu klidu v srdci Malé Strany  
a je zpřístupněna jak pro ubytované hosty, tak pro hosty restaurace.

V neposlední řadě hotel Hoffmeister nabízí prostor pro odpočinek ve svých soukromých 
lázních. Hosté mohou relaxovat jako staří Římané v prostorné vířivce (Římské lázni),  
v sauně klasické i té parní, která se nachází v jeskyni z 15. století. Celý wellness zážitek  

si hosté mohou doplnit o některý z tělových rituálů či masáží.

Soukromé lázně lze exkluzivně pronajmout pro komorní oslavy,  
rozlučky se svobodou i firemní akce. 

Pro naše hosty poskytujeme možnost parkování v podzemní garáži. Samozřejmostí  
je též využití dobíjecí stanice pro všechny modely elektromobilů.   

Relativně nedávnou novinkou je uvedení vlastní řady demi-glace a zlaté řady ochucených 
omáček demi-glace, které se staly oblíbenou ingrediencí pro domácí gourmet vaření. 

Zakoupit je můžete přímo v hotelu nebo na Rohlik.cz.

Hotel Hoffmeister & Spa *****
Pod Bruskou 7, 118 00 Praha 1 – Malá Strana

www.hoffmeister.cz



Kdo jsme?

Jsme nezisková organizace, která již 25 let bojuje na českém trhu proti plýtvání  
potravinami tím, že svážíme neprodané potraviny od potravinových řetězců a výrobců 

do našich tří skladů, kde je zaevidujeme, vytřídíme a vydáváme organizacím, které pečují 
o chudé a potřebné. Současně provádíme osvětu pro školy a firmy zaměřenou  

na předcházení plýtvání potravinami. Minulý rok jsme zachránili 2500 tun potravin.

Komu pomáháme?

Je to celkem 260 organizací, které pečují celkem o 70 000 klientů, jsou to například  
Klokánky, Koaly, dětské domovy, domovy na půl cesty , azylové domy, zařízení  
pro zdravotně postižené, pro osoby v krizi, osamělé seniory a další. Kromě toho  
pečujeme ještě o 2500 jednotlivých lidí v nouzi a v krizi, pro které připravujeme  

potravinové balíčky. 

Náš sociální podnik Plotna- projekt  „Neplýtváme, vaříme“ zaměstnává 4 kuchaře  
z řad lidí ohrožených sociálním vyloučením. Je to matka s těžce postiženou dcerou,  
žena se zdravotním postižením, otec-samoživitel a žena dlouhodobě pečující o své  

rodiče. Tihle lidé dostali u nás šanci a dnes vaří nejen teplá jídla pro zájemce z blízkého 
okolí, ale poskytují i špičkový catering na prestižní akce. Jsme pyšní na to, že s naším  

týmem poskytujeme pravidelně pohoštění pro VIP zlatou, stříbrnou i bronzovou sekci 
při zápasech Rytířů Kladno a samozřejmě jsme nesmírně hrdí na to, že můžeme hostit  

posluchače Fassati Art festivalu. Je to pro nás velká čest a uznání smyslu naší práce. 

Proč to všechno děláme ?

Snažíme se snížit plýtvání potravinami nejen proto, že existují lidé, kterým tyto potraviny 
pomohou překlenout těžké životní období, ale také proto, že plýtvání potravinami nega-
tivním způsobem ovlivňuje životní prostředí a přírodní zdroje, jako jsou voda, vzduch  
a půda. Připravujeme workshopy pro naše klienty, pro školy  i pro veřejnost na téma,  

jak správně skladovat potraviny, jak neplýtvat, jak vařit bez odpadu. 

Chcete–li nás podpořit finančně, číslo transparentního sbírkového účtu je 
2801779543/2010

Naši činnost můžete sledovat také na sociálních sítích  
Potravinová banka Praha - dáváme jídlu druhou šanci.

www.potravinovabankapraha.cz

Patronka Markéta Fassati & ředitelka Věra Doušová



BON - BON - ČESKÁ ZNAČKA RUČNĚ VYRÁBĚNÝCH PRALINEK

Petra Kovandová
zakladatelka společnosti

Zažitému trendu „belgických pralinek“ 
se zakladatelka společnosti, Petra 
Kovandová, postavila již při samotném 
vzniku firmy v roce 2007. Ty „svoje 
pralinky“ začala vyrábět z kvalitní  
italské čokolády s různými podíly 
obsahu kakaa.

Výroba pralinek BON BON je potom 
postavena zejména na proslavené 
šikovnosti českých rukou, s minimální 
pomocí strojů.

„Skoro denně plníme více než sto druhů pralinek, krájíme nugát, obalujeme kuličky, 
hrudky, barvíme a tvarujeme marcipán...Používáme jen ten nejlepší výrobní materiál: 

čokoláda je z Itálie, marcipán a kakao vozíme z Holandska, nugát nám dodává německá 
společnost a k tomu nakupujeme mnoho poctivých českých surovin: máslo, smetanu, 

rum, mandle, lískové a vlašské oříšky.

Téměř všechny technologické postupy výroby našich pralinek probíhají ručně: potírání forem, 
temperace čokolády, zahřívání či vlastní plnění a také míchání náplní, většinou podle  

vlastní receptury. Kromě pralinek vyrábíme také marcipánové figurky z mandlové hmoty.“

A tím naše vášeň pro čokoládu nekončí.

Před 7 lety jsme v Táboře otevřeli muzeum čokolády a marcipánu. Mapuje historii  
čokolády, představuje co vše se dá z čokolády a marcipánu vyrobit, děti si mohou  

vymodelovat pralinky a figurky...u nás se zčokoládujete.

www.cokomuzeum.cz

www.bon-bon.cz



TREBITSCH CZECH MALT WHISKY

Jsme český výrobce, který se úzce specializuje na výrobu whisky.  První sladový destilát byl 
do sudů uložen v roce 2015 a od té doby se nám podařilo naplnit již stovky sudů, ve kterých 
nám dozrává již známá TREBITSCH whisky. 

Proces výroby kvalitní české whisky začíná zejména pečlivým výběrem sladovnického 
ječmene, nesmí chybět kvalitní pramenitá voda a vypálené dubové sudy, které dávají 
TREBITSCH whisky originální a nezaměnitelnou chuť. Vše děláme bez ústupku na kvalitě, 
kdy každému sudu věnuje náš master distiller náležitou péči. Tím však naše práce ve výrobě 
whisky nekončí. Každou láhev pro vás také ručně stáčíme a uzavíráme. 

V našem základním portfoliu naleznete whisky zrající v nových dubových sudech nebo 
také finishe, které dozrávají v sudech po prémiovém alkoholu. V našich řadách nechybí  
ani zastoupení nakouřené whisky a to v podobě námi známé Kouřovky. 

TREBITSCH Investment

NECHTE ZRÁT SVÉ PENÍZE.

Nabízíme Vám garantované roční zhodnocení 8,1% p.a.
Každý z nás se dnes snaží efektivně bojovat proti inflaci a znehodnocení svých vlastních 
peněz. Univerzální recept neexistuje, ale jednou z možností, jak inflaci zmírnit a začít své 
peníze zhodnocovat, je investice do sudů s whisky. Dlouhodobým zráním whisky  
v dubových sudech totiž její hodnota narůstá a tím se zhodnocují i vaše vlastní peníze. 
Pojďte tak s námi vydělávat stařením na stáří. 

Nabízené sudy jsou naplněny Trebitsch Whisky z České republiky. Výrobní proces každého 
z nich včetně samotného spiritu je striktně evidován, a zákazník tak zná kompletní rodo-
kmen sudu, který si kupuje. 

Pokud by si ale svůj nově zakoupený sud chtěl odvézt domů a vystavit si ho v obývacím 
pokoji, má smůlu. Do doby, než bude whisky stočena do lahví, musí zůstat v celním skladu. 
To sice majitele omezuje ve fyzickém kontaktu se svou „investicí“, ale neomezuje ho to  
s jeho dalším nakládáním. Rozhodne-li se držení sudu prodat dalšímu investorovi, nic mu 
v tom nebrání. 

www.ceskawhisky.cz
www.investicewhisky.cz

www.trebitschbars.cz



www.cantinafassati.it

FASSATI vinařství

Vinařství bylo založeno markýzem Fassati a vyrábí víno Nobile di Montepulciano  
a další prestižní vína od roku 1913 a postupně si získává proslulost a význam na národním  

i mezinárodním trhu.

V roce 1925 obdržel od prefekta Posvátných apoštolských paláců oficiální dokument,  
kterým bylo certifikováno, že se vinařství Fassati může pyšnit titulem  

„Papežský dodavatel“ (papežská bula).

V lednu 2015 se dva bratři Danilo a Gianni Della Camera chopili příležitosti koupit  
vinařství Fassati a jeho vinice. Oba bratři se narodili v Montepulcianu.

Už jejich otec Augusto byl majitelem několika vinic, ze kterých vyráběl víno
pro svou rodinu a přátele, ale jeho vášeň pro víno a zejména pro půdu byla tak velká,  

že neustále rozšiřoval plochu novými nákupy a rostlinami.

V 80. letech 20. století, když neměl možnost vyrábět velké množství vína sám, začal hrozny 
předávat družstevnímu vinařství, aniž by se kdy vzdal snu mít jednoho dne vlastní sklep. 

A odtud se sen začíná plnit!

Společnost nyní pokrývá plochu 110 hektarů vinné révy a produkuje asi 900 000 lahví 
ročně a my se každý den zavazujeme s prací, obětavostí, láskou a vášní produkovat vysoce 

kvalitní vína, bohatá na osobnost a chuť.



Hotel Chateau Kotěra

Nový zámek v Ratboři postavil v letech 1911-1913 guru české architektury Josef Kotěra  
pro vlastníky místního cukrovaru, rodinu Mandelíkových. Ti svůj domov ve stylu neokla-
sicismu obklopili rozlehlou zahradou a anglickým parkem. Dnes tady najdete elegantní 
boutique hotel s vyhlášenou restaurací. Zkrátka místo, kam se budete jistě rádi vracet. 

V Hotelu Chateau Kotěra se můžete ubytovat v některém z 19 pokojů v zámecké budově, 
které jsou zařízeny kubistickým a minimalistickým nábytkem. Dále je pro Vás k dis-
pozici dalších 17 moderních pokojů v Oranžerii, hned vedle zámecké budovy. Našich  
70 lůžek v obou částech hotelu je už teď připraveno dopřát Vám noc jako z pohádky.

Areál hotelu nabízí zasedací místnosti, mejvětší s kapacitou až 60 míst, možnost využití 
rozsáhlého anglického parku nebo krásných zákoutí našeho hotelu pro různé teambuil-
dingové aktivity a sportování. 

Elegantní boutique hotel se pyšní vyhlášenou restaurací, která může být cílem vašeho 
výletu. Provozovatelem hotelu a restaurace je profesionální kuchař Robert Chejn, který 
byl v minulosti spolumajitelem a manažerem oblíbené La Provence, jež jako první při-
vedla do Prahy lehkou středomořskou kuchyni.
Restaurace ve zrestaurovaném zámečku z roku 1913 Chateau Kotěrav Ratboři u Kolína 
zahájila pod jeho vedením provoz v roce 2014 a rychle si získala výbornou pověst a řadu 
vracejících se hostů. Zámecká restaurace je místem, kde se pravidelně pořádají gurmán-
ské a kulturní akce a nebo zábavné programy pro celou rodinu. Mezi nejzajímavější 
kulinářské akce, které již proběhly, patřila třeba ta s názvem Titanic na zámku. Hosté  
si pochutnali na osmichodovém menu z první třídy Titaniku, ovšem v prostředí mno-
hem pevnějším a bezpečnějším.

Z původního mobiliáře zámku Ratboř se zachovalo málo – vybavení kuchyně, servíro-
vací stůl a vestavěná skříň. Chateau Kotěra ale rozhodně nezeje prázdnotou. Podařilo se 
nám zde shromáždit jedinečnou sbírku designového nábytku, který pamatuje doby, kdy 
vznikal i náš zámek. V pokojích i dalších prostorách tak potkáte ojedinělé nábytkové 
kusy právě od profesora Kotěry, ale i od jeho žáka Josefa Gočára a dalších významných 
architektů a designerů z počátku 20. století. Nechybí tu  například Adolf Loos či Pavel 
Janák, Marcel Kammerer, Otto Prutscher, Koloman Moser, Joseph Maria Olbrich, Dušan 
Jurkovič, Vlastimil Hofman a další. Průčelí zámku dominují dvě sochy v michelangelov-
ských pózách, které zosobňují hmotu a ducha – jejich tvůrcem je další slavná postava 
českého výtvarného umění, sochař Jan Štursa. Výmalby v zámku pak dodnes odrážejí 
původní záměr profesora Františka Kysely. 

Hotel - Restaurant Chateau Kotěra
Komenského 40, 281 41, Ratboř

www.hotelkotera.cz



NEVŠEDNÍ KÁVA 
PRO KAŽDOU PŘÍLEŽITOST

+

820
Kupte kávovar jura a získejte 
kg kávy
zdarma*

Dallmayr
let
na českém trhu

Spojte se s námi: tel. 222 262 155
info@Dallmayr.cz  www.Dallmayr.cz

* Při nákupu kávovarů Jura modelů WE6, WE8, X6, X8, GIGA prostřednictvím společnosti Dallmayr Vending & Office k.s., 
IČ 26485524, získá zákazník 8 kg zrnkové kávy Dallmayr Monaco nebo Palazzo nebo Baristo v  hodnotě 6.900 Kč 
včetně 15% DPH. Nabídka platí pro objednávky zaslané do 31. 12. 2021 nebo do vyprodání zásob.

https://kava-servis.cz/20-let-dallmayr-na-ceskem-trhu/
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Časopis o těch, které 
si úspěch oblíbil, 

a pro ty, kteří se chtějí 
stát úspěšnými

Kombinovaná spotřeba paliva a produkce emisí CO2 modelu RX: 5,8–5,9 l/100 km, 132–134 g/km.

www.lexus.cz

NOVÝ LEXUS RX 450h

IKONICKÝ CHARAKTER 
PRO MIMOŘÁDNÉ ZÁŽITKY

Práce, dovolená a nákupy bez omezení. Vlajkový chrám prostornosti Lexus RX vás v neskonalém pohodlí zaveze, kam jen 
budete potřebovat. Se samonabíjecím hybridním pohonem, díky kterému až 55 % času ve městě jedete na elektřinu, vás 
vždy provede uspěchanými ulicemi s elegancí sobě vlastní. Pohon všech kol E-FOUR zaručí, že ani nejodlehlejší horská 
chata nezůstane nedostupná. Lexus Safety System+ se díky nejmodernějším asistentům postará o absolutní bezpečnost a 
vyšperkovaný soundsystém Mark Lewinson s podporou Apple CarPlay a Android Auto dodá každé jízdě ten. w
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Milada Peřinová
Armonico Praga

Hudební agentura Armonico Praga byla založena v roce 1993 Miladou Peřinovou, 
která dříve získala manažerské zkušenosti jako redaktorka v Symfonickém orchestru 

hl. m. Prahy FOK. Armonico Praga za svojí existenci organizovala  
více než 6000 koncertů a patří k nejtradičnějším agenturám na českém trhu.

Se sopranistkou Markétou Fassati spolupracuje již od jejích studentských let,  
kdy ji angažovali vzhledem k jejímu talentu do barokního projektu  

Vivaldi back in Prague. Agentura má za sebou celou řadu prestižních akcí,  
jako je například open air koncert na Staroměstském náměstí pro Český olympijský 
výbor – Samsung Festival (Karel Gott, Eva Urbanová, Sumi Jo, Symfonický orchestr 

hl. m. Prahy FOK pod taktovkou Petra Altrichtera, živě vysíláno ČT), Pražský festival 
profesionálních orchestrů, Hudba vánoční Prahy a spolupracovala s mnoha  

významnými českými  a zahraničními soubory. Vzhledem ke kvalitě projektů byly 
tyto aktivity podpořeny Magistrátem hl. m. Prahy.

Již třetím rokem připravuje spolu s Markétou Fassati hudebně duchovní cyklus  
Kostelní slavnosti, které se konají ve spolupráci a za podpory MČ Praha 1.  

www.pragueclassic.com   www.kostelnislavnosti.cz

Růžena Nechanská
ambasadorka festivalu

Milí přátelé, 

opět k nám přišla po špičkách hudební múza a já věřím, 
že ji otevřete svoji náruč a srdce.

Celý tým projektu Fassati Art Festivalu se pilně připravoval a podařilo se nám získat 
pevné místo na hudební scéně, a tento večer je již osmý v pořadí.

Záštitu nad dnešním večerem převzala již podruhé senátorka Miroslava Němcová.  
A patří jí za to velké poděkování. 

Díky také patří jak partnerům, tak i vám hostům, kteří nás stále podporujete. 
A především Markétce, která nesložila ruce v klín a vymýšlí další úžasné projekty,  

na něž se můžete v budoucnu těšit.

Růžena Nechanská, ambasadorka Fassati Art Festivalu



Zdravka Mirčeva
grafika

„Markétku jsem poprvé viděla v roli Anděla a jako Anděla ji vnímám
po celou dobu našeho přátelství.

Miluji její pozitivní přístup k životu a dobré srdce.

Děkuji za to, že jsem již řadu let u zrodu všech jejích projektů.

Naší spolupráce si velmi vážím.“

Martin Fassati
kouč

Tenisový kouč, který během své kariéry trénoval jedny z nejúspěšnějších 
světových tenistek, jakými jsou například Peng Shuai, Li Na, Iveta Benešová,  

Klára Koukalová, Markéta Vondroušová, Kristýna Plíšková a další.

V současné době nabízí veřejnosti lekce profesního a osobního rozvoje:
• Jak motivovat sebe a ostatní. 

• Jak se udržet psychicky a fyzicky fit.
• Jak získat a neztratit motivaci.

• Jak předcházet vyhoření.
• Rozpoznání tenisového talentu mladších hráčů  

a jejich fyzické a psychického nastavení

Osobní konzultace, individuální tenisový trénink,  
skupinové koučování, organizace firemních turnajů na klíč  

včetně zajištění kulturního programu.

Tel: +420 777 655 511
fassati@yahoo.com



ADVENTNÍ GALAVEČER 
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a paní Janě Chmelařové
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